


De werkafspraken met de ministeries zien op het onder de aandacht brengen van 

de verwerkingstijd die nodig is voor de verwerking van een stuk, maar 

belangrijker nog op de afspraak om contact op te nemen met de griffie als een 

bewindspersoon een spoedstuk aan de Kamer wil aanbieden buiten reguliere 

werktijden. Het beeld bestaat dat er in veel gevallen - buiten de aantoonbaar 

urgente zaken - geen goede reden is voor het aanbieden van deze stukken op 

afwijkende momenten, terwijl de reguliere werktijden al ruimer zijn dan 

gebruikelijk. Kamerleden moeten erop kunnen vertrouwen dat kabinetsstukken 

zoveel mogelijk worden aangeboden op reguliere tijden, zodat zij hun 

werkzaamheden daarop kunnen afstemmen. Vanzelfsprekend zal er gezorgd 

blijven worden voor verspreiding van stukken die daadwerkelijk spoed hebben of 

redelijkerwijs niet binnen de reguliere werktijden konden worden aangeboden. 

Het hoeft geen betoog dat bovengenoemde ontwikkelingen de informatiepositie 

van de Kamer, als medewetgever en als controleur van de regering, in ernstige 

mate tekort doen. Mede namens het Presidium verzoek ik u daarom opnieuw om 

dit onderwerp in de ministerraad aan de orde te stellen. 

Met vriendelijke groet,

Voorzitter Tweede Kamer der Staten-Generaal 


